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Abstract (en)
The tool consists of two discs (46, 47) and has two hard-grain-coated surfaces (48, 49) for shaping the opposite flanks (3, 4) of the grinding worm
(1). The hard-grain-coated part (50, 52) provided for shaping the base and head sections (5, 6) directly adjoining the one flank (3) machined by the
one disc (47) is in each case arranged on what is respectively the other disc (46). Consequently, the surfaces (48, 49) can be lapped. A grinding
worm (1) can be shaped by the tool in one pass. Consequently, the shaping can be easily automated. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Werkzeug besteht aus zwei Scheiben (46,47) und hat zwei hartkornbeschichtete Flächen (48,49) zum Profilieren der gegenüberliegenden
Flanken (3,4) der Schleifschnecke (1). Jeweils die zum Profilieren der unmittelbar an die mit der einen Scheibe (47) bearbeitete eine Flanke
(3) anschliessenden Fuss- und Kopfabschnitte (5,6) vorgesehene hartkornbeschichtete Partie (50,52) ist an der jeweils andern Scheibe (46)
angeordnet. Dadurch können die Flächen (48,49) geläppt werden. Mit dem Werkzeug kann eine Schleifschnecke (1) in einem Zug profiliert werden.
Dadurch kann das Profilieren leicht automatisiert werden.
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